
 

EDABYGDEN 

Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden i Hammars Folkets Hus 
2024-04-08 

 
Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Inger Myrén kassör 
Karin Bohlin ledamot och webbansvarig 
 
Frånvarande: 
Anders Wikman ledamot och medlemsansvarig 
Gullan Melin ledamot 

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden. 

2. Dagordningen fastställdes 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2024-02-01 som godkändes. 

4.  Vår ekonomi är fortsatt god.  
     Det nya bokföringsprogrammet som vi köpt via förbundet är ej bra. Föreningssupport  
     fungerar inte. Inger har problem och har haft upprepad kontakt med dem. Ska nu ta  
     kontakt igen som förhoppningsvis ska leda till en lösning.   
     Ansökan om föreningsbidrag från Eda kommun ska skickas in och Anders J. drar ut kopior  
     på årsmöteshandlingarna och lämnar till Lasse Sjöberg.    
     Något bidrag från Westra Wermlands Sparbank har vi inte ännu fått. 

5. Medlemsantalet är idag 107 personer. Tre medlemmar har avlidit och tre har valt att  
    lämna föreningen. En ny medlem har vi fått, Irene Persson, och en medlem har överförts  
    till oss från en annan SPF-förening, Ulla Holmér. 

6. Vi har fått erbjudande från PRO att följa med till Scalateatern i Karlstad och lyssna till  
     ”Back to the Sixties”. Inbjudan finns på vår hemsida. 

 7. IT-caféet löper på. Sista träffen före sommaren blir 10 april kl.15. 

 8. Boulespelet ute vid Kölaladan har startat. Tid för KM är ej fastställt. DM i spelas i Filipstad  
      tisdag 18 juni och SPF-SM äger rum i Skövde 31/8-1/9.  
 
 9.  Anders J. kontaktar Göte Helgesson som fyller 80år 22 april, John Erik Carlsson 80år  
      23 april och Britta Eriksson 85år 26 april och hör efter om de vill gratuleras av oss. 
      De som fyller jämt resten av året och som följer med på höstresan kommer att gratuleras  
      då. Det är Anita Höglund 90år, Göran Knutsson 80år, Monica Johansson (Åmot)80år,  
      Monica Johansson 85år Chb) och Gullan Melin 80år. 



      Edel Noreborg som fyllde 85år tidigare vill bli uppvaktad och vi beslutar att besöka henne  
      måndag 22 april kl.13. Det blir Karin, Birgitta, Christina och Anders J.  

10.  Vi gör uppehåll med måndagspromenaderna men 6 maj kl.10.30 träffas vi vid Bergs klätt  
        som den årliga traditionen bjuder. 

11. 15 maj kl.11-14 deltar vi i Tallmon och hjälper Eda kommun att anordna ”Träffs och  
        trivs i Eda kommun”. Karin sätter ihop en tipspromenad.  
 
12. Vi är kallade till möte inför uppstart av våffelcaféet i Skillingmark onsdag 17 april kl.15  
       på Bruksgården. Anders J., Inger, Karin och Birgitta deltar. 

13. Vi beslutar att bjuda in styrelsen i SPF Seniorerna Jössebygden till oss 27 alternativ 29  
       maj. Träffen förläggs till Eda Skans Museum där utrymme för lunch finns. Vi bjuder på  
       färdig portionssallad med bröd och dryck som Karin ombesörjer. Christina kontaktar  
       muséet och hör om de kan ordna kaffe och visning av museet för de som så önskar. Kaka  
       till kaffet köper Karin. 

14. Beträffande höstresan med boule kontaktar Anders J. de som visat intresse för att  
       därefter kunna boka boendet definitivt. Resegruppen träffas på biblioteket i  
       Charlottenberg torsdag 25 april kl.11 för sätta ihop förslag på olika program. 
 
15. Överenskommelse har träffats med Edas två PRO-föreningar att vi inför varje KPTR-möte  
       tillsammans ska förbereda och komma överens om hur vi vill ha KPTR-mötena och vilka 
       ärenden vi vill lyfta på sammanträdet med en samsyn. 
       Vår representant har efter senaste KPTR-mötet 21 mars meddelat att hon inte deltog i  
       det förberedande mötet men att man på sammanträdet lyfte följande två frågor. 
       Handikapparkering vid entrén till Kv. Violen. 
       Ytterligare handikapplatser ska anordnas i närheten av entrén men inte enligt det förslag  
       som PRO och SPF föreslagit i skrivelse till kommunen. 
       Trygghetsboenden inom Eda kommun. 
        Vi har tillsammans föreslagit att man bör utreda förutsättningarna för att, i likhet med  
        vad som drivs inom Arvika kommun, bygga trygghetsboenden inom Eda kommun. 
        Kommunen har svarat att detta är inte aktuellt då sådant redan finns i Charlottenberg.  
        Vi har då svarat att det kommunen kallar befintliga trygghetsboenden inom Eda inte är  
        jämförbart med vad som planeras i Arvika och andra kommuner i Sverige. 
      
16. Nästa styrelsemöte blir måndag 24 juni kl.13 i Hammars Folkets Hus. Inger ordnar med  
      förtäring. 

17. Mötet avslutas av ordföranden Anders J. som bjuder på kaffe med gott tilltugg. 

 
 

 

 

    Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
    Sekreterare    Ordförande 



 

 


